

Reference: 25/BK/CCD/26

الإشارة: 25/BK/CCD/26

Date: 16 March 2026

التاريخ: 16 مارس 2026

M/s Boursa Kuwait,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين،

State of Kuwait

دولة الكويت

**Sub: Disclosure of Material Information- Kuwait Financial Centre K.P.S.C**

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية- شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع

With reference to the above subject regarding the disclosure of material information as specified in Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Capital Markets Authority Executive Regulations of Law No. 7 of 2010, and based on Chapter IV Article (4-1) of that module;

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية كما ورد في الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010، واستناداً إلى الفصل الرابع مادة (1-4) من ذلك الكتاب.

The Board of Directors of Markaz is pleased to invite the Shareholders to the Annual General Meeting on Wednesday 8<sup>th</sup> April 2026 at 11:00am at Al Murqab, Al Soor St, Alshaya Tower, 21<sup>st</sup> floor Auditorium.

يسر مجلس إدارة شركة المركز المالي الكويتي دعوة مساهميه الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية والذي تقرر عقده يوم الأربعاء الموافق 8 أبريل 2026 في تمام الساعة 11:00 صباحاً في المرقاب - شارع السور - برج الشايح - قاعة الاجتماعات - الدور 21.

Accordingly, please find attached the disclosure of material information form with the required details.

وعليه تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية مع تفاصيله.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

DocuSigned by:  
  
23D6DC526C49422...

**مهي عبد السلام عماد Maha Abdulsalam Imad**

نائب رئيس تنفيذي Executive Vice President

أمين سر مجلس الإدارة - Board Secretary

DS  


Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text. In case of any difference between the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.



Kuwait Financial Centre K.P.S.C.  
Commercial registration number: 21330  
Authorized share capital: KD 60,000,000  
Issued & Paid up share capital: KD 50,484,183,400  
P.O. Box 23444, Safat 13095, Kuwait  
Tel: +965 2224 8000

المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.  
رقم السجل التجاري: 21330  
رأس المال المصرح به: 60,000,000 د.ك.  
رأس المال المصدر والمدفوع: 50,484,183,400 د.ك.  
ص.ب. 23444، الصفاة 13095، الكويت  
هاتف: +965 2224 8000

## كتاب الإفصاح والشفافية

### نموذج الإعلان عن معلومات الجمعية العامة

التاريخ	16 مارس 2026
اسم الشركة المدرجة	شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ع
نوع الجمعية	عادية
تاريخ وموعد الجمعية العامة	8 أبريل 2026 الساعة 11 صباحاً
التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيود في سجل حق حضور الجمعية العامة*	24 مارس 2026
تاريخ حق حضور الجمعية العامة**	29 مارس 2026
فترة الإتاحة***	من الأحد 29 مارس إلى الأربعاء 8 أبريل 2026 وتكون حتى اغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام
بنود جدول الأعمال	مرفق بنود جدول الأعمال للجمعية العامة
طرق المشاركة في الجمعية	☑ حضوري (شخصي او خلال توكيلات) ☑ حضوري + إلكتروني
مكان انعقاد الجمعية العامة	المرقاب، شارع السور، برج الشايح، قاعة الاجتماعات الدور 21
التاريخ المؤجل للجمعية في حالة عدم اكتمال النصاب	يوم الأربعاء الموافق 15 إبريل 2026 في تمام الساعة 11 صباحاً في ذات المكان.

\* يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقاً لدورة التسوية الحالية.  
\*\* من حق كل مقيد في سجلات الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة.  
\*\*\* هي المدة التي تبدأ من تاريخ حق حضور الجمعية العامة وتبلغ إلى عشرة أيام قبل التاريخ المحدد لانعقاد الاجتماع، وتكون حتى اغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

DS



DocuSigned by:



23D6DC526C49422...

مهي عبد السلام عماد  
نائب رئيس تنفيذي  
أمين سر مجلس الإدارة



markaz.com

Kuwait Financial Centre K.P.S.C.  
Commercial registration number: 21330  
Authorized share capital: KD 60,000,000  
Issued & Paid up share capital: KD 50,484,183,400  
P.O. Box 23444, Safat 13095, Kuwait  
Tel: +965 2224 8000

المركز المالي الكويتي ش.م.ع.  
رقم السجل التجاري: 21330  
رأس المال المصرح به: 60,000,000 د.ك.  
رأس المال المصدر والمدفوع: 50,484,183,400 د.ك.  
ص.ب. 23444، الصفاة 13095، الكويت  
هاتف: +965 2224 8000

## Disclosure and Transparency

### Announcement of General Assembly Meeting

Date	16 March 2026
Name of the Listed Company	Kuwait Financial Centre K.P.S.C
Type of Assembly	Ordinary
Date and time of the General Assembly	8 April 2026 at 11:00 am
Final date for purchasing the company's shares to be registered in the registry of the right to attend the General Assembly*	24 March 2026
Date of Right to attend the Annual General Meeting**	29 March 2026
Participation period ***	From Sunday 29 March until Wednesday 8 April 2026, until closing the participation in each item of the Meeting's agenda by the system's manager.
Items of the agenda	The Agenda of the General Assembly Meeting is attached.
Methods of participating in the assembly	To choose between the two methods either through <ul style="list-style-type: none"> <li>- <input checked="" type="checkbox"/> Attendance and voting electronically or</li> <li>- <input checked="" type="checkbox"/> Attendance (in person or through power of attorney)</li> </ul>
Place of holding the general assembly	Al Murqab, Al Soor St, AlShaya Tower, 21st floor Auditorium
The postponed date of the assembly in the event of lack of quorum	Wednesday 15 April 2026 at 11:00am at the same place.

\*Third Business Day before the date of the right to attend the general assembly according to the current settlement cycle.

\*\*Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the general assembly, even if the share was sold before the date of the general assembly.

\*\*\* It is the period that commences from the Date of the Right to Attend the General Assembly, amounting to ten business days prior to the date specified for holding the meeting, and lasts until closing participation in each item of the Meeting's agenda by the system's manager.



Kuwait Financial Centre K.P.S.C.  
Commercial registration number: 21330  
Authorized share capital: KD 60,000,000  
Issued & Paid up share capital: KD 50,484,183,400  
P.O. Box 23444, Safat 13095, Kuwait  
Tel: +965 2224 8000

المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.  
رقم السجل التجاري: 21330  
رأس المال المصرح به: 60,000,000 د.ك.  
رأس المال المصدر والمدفوع: 50,484,183,400 د.ك.  
ص.ب. 23444، الصفاة 13095، الكويت  
هاتف: +965 2224 8000



The Issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The Issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

DocuSigned by:  
  
 23D6DC526C49422...

**Maha Abdulsalam Imad**

Executive Vice President – Board Secretary

DS

Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text. In case of any difference between the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.



Kuwait Financial Centre K.P.S.C.  
 Commercial registration number: 21330  
 Authorized share capital: KD 60,000,000  
 Issued & Paid up share capital: KD 50,484,183,400  
 P.O. Box 23444, Safat 13095, Kuwait  
 Tel: +965 2224 8000

المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.  
 رقم السجل التجاري: 21330  
 رأس المال المصرح به: 60,000,000 د.ك.  
 رأس المال المصدر والمدفوع: 50,484,183,400 د.ك.  
 ص.ب. 23444، الصفاة 13095، الكويت  
 هاتف: +965 2224 8000

## جدول أعمال الجمعية العامة العادية للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31

- 1- مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 والمصادقة عليه.
- 2- مناقشة تقرير مراقبي حسابات الشركة الخارجيين عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 والمصادقة عليه.
- 3- مناقشة البيانات المالية عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 والمصادقة عليها.
- 4- تلاوة كل من:  
أ. تقرير الحوكمة عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 والمتضمن جدول بإجمالي المكافآت الممنوحة لأعضاء مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية والمدراء، والمصادقة عليه.  
ب. تقرير لجنة التدقيق عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 والمصادقة عليه.
- 5- استعراض أي مخالفات رصدتها الجهات الرقابية وعقوبات صدرت نتيجة لها (مالية وغير مالية) خلال السنة المالية المنتهية في 2025/12/31.
- 6- مناقشة استقطاع الاحتياطي القانوني بنسبة 10% مبلغ 1,149,637 دينار كويتي.
- 7- مناقشة استقطاع الاحتياطي الاختياري بنسبة 10% مبلغ 1,149,637 دينار كويتي يخصص لتعزيز المركز المالي للشركة، وتوزيعات الأرباح المستقبلية (نقدية وأسهم)، وفقا لنص المادة 225 من قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016.
- 8- الموافقة على استقطاع نسبة 1% من صافي الأرباح لصالح مؤسسة الكويت للتقدم العلمي.
- 9- مناقشة مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 بنسبة 8% (ثمانية في المائة) أي 8 فلس ما يعادل 3,895,232.976 دينار كويتي، وذلك للمساهمين المقيدون في سجلات مساهمي الشركة كما في نهاية يوم الاستحقاق المحدد له بعد 10 أيام من تاريخ الإعلان عن نموذج الاستحقاق ويبدأ توزيع هذه الأرباح بعد 3 أيام عمل من نهاية تاريخ الاستحقاق.  
وتفويض مجلس الإدارة بتعديل الجدول الزمني لاستحقاقات الأسهم في حال تعذر الإعلان عن تأكيد الجدول الزمني قبل 8 أيام عمل على الأقل من تاريخ الاستحقاق بسبب تأخر إجراءات الشهر.
- 10- الموافقة على صرف مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة وقدرها 175 ألف دينار كويتي عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31.

تابع...



- 11- تفويض مجلس الإدارة بشراء أو بيع أسهم الشركة بما لا يتجاوز 10% من عدد أسهمها وذلك وفقاً لمواد القانون رقم 7 لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاتها.
- 12- مناقشة مجلس الإدارة على إصدار سندات بالدينار الكويتي أو بأي عملة أخرى يراها مناسبة وبما لا يتجاوز الحد الأقصى المصرح به قانوناً أو ما يعادله بالعملة الأجنبية، مع تفويض مجلس الإدارة في تحديد نوع تلك السندات ومدتها وقيمتها الاسمية وسعر الفائدة وموعد الوفاء بها وسائر شروطها وأحكامها وذلك بعد أخذ موافقة الجهات الرقابية المختصة.
- 13- استعراض التعاملات التي تمت أو ستتم مع أطراف ذات صلة والموافقة على تعاملات الشركة وإبرامها باتفاقيات وعقود مع أطراف ذات صلة التي تمت خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، بما فيها التعاملات التي تقع ضمن نطاق الأعمال الاعتيادية والخدمات التي تقدمها الشركة. وتفويض مجلس إدارة الشركة في التعامل مع الأطراف ذات الصلة خلال السنة المالية التي تنتهي في 31 ديسمبر 2026 وحتى تاريخ انعقاد الجمعية العامة السنوية العادية لمساهمي الشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026 بما فيها التعاملات التي تقع ضمن نطاق الأعمال الاعتيادية والخدمات التي تقدمها الشركة.
- 14- الموافقة على الترخيص لمن له ممثل في مجلس الإدارة أو لرئيس أو أحد أعضاء مجلس الإدارة أو أحد أعضاء الإدارة التنفيذية أو أزواجهم أو أقاربهم من الدرجة الثانية أن تكون له مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في العقود والتصرفات التي تبرم مع الشركة أو لحسابها عن السنة المالية 2026 وذلك وفقاً لنص المادة 199 من قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016، ووفقاً لأحكام المواد (4/7، 5/7، 6/7) للقاعدة السادسة من الفصل السابع من الكتاب الخامس عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.
- 15- مناقشة إخلاء طرف السادة أعضاء مجلس الإدارة وإبراء ذمتهم في كل ما يتعلق بتصرفاتهم القانونية عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31.
- 16- انتخاب مجلس إدارة جديد للسنوات الثلاث القادمة (2026 – 2028).
- 17- تعيين أو إعادة تعيين مراقبي الحسابات للسنة المالية المنتهية في 2026/12/31 من ضمن القائمة المعتمدة بأسماء مراقبي الحسابات لدى هيئة أسواق المال مع مراعاة مدة التغيير الإلزامي لمراقبي الحسابات وتفويض مجلس الإدارة لتحديد أتعابهم.

ضرار يوسف الغانم  
رئيس مجلس الإدارة

## Annual General Assembly Meeting

### For FY ending 31/12/2025

- 1-Discuss and ratify the Board of Directors' report for the financial year ending 31/12/2025.
- 2- Discuss and ratify the Company's External Auditors' report for the financial year ending 31/12/2025.
- 3-Discuss and approve the Financial Statements for the financial year ending 31/12/2025.
- 4-Present and ratify:
  - a. The Corporate Governance report includes the schedules of total remunerations of the Board and Executive Management and managers for the financial year ending 31/12/2025.
  - b. The Board Audit Committee's report for the financial year ending 31/12/2025.
- 5- Recite the penalties (financial and non-financial) list imposed on the Company by the regulatory authorities for the financial year ending 31/12/2025.
- 6- Discuss the transfer to the statutory reserve account 10% for KD1,149,637.
- 7- Discuss the transfer to the voluntary reserves 10% for KD1,149,637 in accordance with the provisions of Article 225 of Companies Law No. 1 of 2016, to strengthen the Company's financial position and for any future profit distribution (cash or shares).
- 8- Approve deduction of 1% of net profits in favor of the Kuwait Foundation for the Advancement of Sciences (KFAS).
- 9- Discuss the Board of Directors' recommendation to make cash distributions for the financial year ending 31/12/2025 for 8% (eight percent) of the nominal value of the share (i.e.8 fils per share) equivalent to KD3,895,232.976 for the shareholders registered in the Company's records at the end of the Record Date, which is 10 days at least after the date of announcing the Corporate Action Form. The distribution of cash dividend starts 3 days after the end of the Record Date.



And delegate the Board of Directors to amend the Corporate Action Disclosure Form in the event the confirmation is not announced at least 8 business days prior to the Record Date due to delay in procedures.

- 10- Approve the remuneration of the Board of Directors of KD175,000/- for the financial year ending 31/12/2025.
- 11- Authorize the Board of Directors to purchase or sell not more than 10% of the Company's shares in accordance with the articles of the Law 7/2021 and its Executive Bylaws and their amendments.
- 12- Discuss the issuance of bonds not exceeding the maximum limit permitted by law either in Kuwaiti Dinars or in any other foreign currency and authorize the Board of Directors to determine the type of such bonds, their duration, face value, interest rate, maturity date, and all other terms and conditions after obtaining the approvals of the relevant regulatory authorities.
- 13- Present the transactions that have been or will be concluded with related parties and approving the transactions and agreements and contracts entered into by the Company with related parties during the financial year ending 31/12/2025, including dealings that are within the normal course of business and services provided by the Company; and authorize the Board of Directors to deal with related parties during the financial year ending 31/12/2026 until the date of convening the shareholder's annual general assembly for the financial year ending 31/12/2026, including dealings that are within the normal course of business and services provided by the Company.
- 14- Authorize those who have a representative at the Board of Directors, or the chairman or any member of the Board of Directors or the executive management or their relatives up to the second degree, to have an interest, direct or indirect, in the contracts and dealings with the Company or for its account for the financial year 2026, in accordance with article 199 of the Companies Law 1/2016, and the provisions of articles (7/4, 7/5, 7/6) of rule 6 of chapter 7 of book 15 of the Executive Bylaws of the Law 7/2021 regulating the establishment of the CMA and the financial securities activities.
- 15- Discuss discharging the members of the Board of Directors and absolving them from legal liability for the financial year ending 31/12/2025.
- 16- Elect a board of directors for the period (2026-2028).

17- Appoint or re-appoint the external auditors for the financial year ending 31/12/2026 from the list of registered auditors with the Capital Markets Authority within the mandatory rotation of auditors and authorize the Board of Directors to determine their fees.

Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text. In case of any difference between the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.

المركز  
MARKAZ

السيرة الذاتية ونبذة تعريفية عن السادة المرشحين  
لعضوية مجلس إدارة شركة المركز المالي الكويتي "المركز"

2026

# السيد ضرار يوسف الغانم

## عضو غير تنفيذي

تمتد مسيرة السيد/ ضرار يوسف الغانم المهنية في صناعة الخدمات المالية وإدارة الأصول والتأمين والعديد من المؤسسات التجارية والصناعية في الشرق الأوسط ودولياً. يشغل السيد/ الغانم حالياً منصب رئيس مجلس الإدارة لشركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. وهو رئيس لجنة الترشيحات والمكافآت.

السيد/ الغانم يشغل منصب عضو مجلس الإدارة والعضو المنتدب لشركة الغانم الدولية ذ.م.م. ، ومنصب شريك ومدير في شركة جاشنمال وشركاه للتجارة العامة ذ.م.م.

السيد/ الغانم شغل منصب الرئيس المؤسس لاتحاد شركات الاستثمار في الفترة ما بين 2004-2009 وهو عضواً فعالاً في منظمات النفع العام محلياً ودولياً.

السيد/ الغانم حاصل على شهادة في الاقتصاد والمحاسبة المهنية من جامعة غلاسكو.

# السيد فيصل عبد العزيز الجلال

## عضو مستقل

لدى السيد/ فيصل عبد العزيز الجلال خبرة تفوق 40 عاماً في قطاع العقار والقطاع المالي. يشغل السيد/ الجلال حالياً منصب نائب رئيس مجلس الإدارة لشركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. وهو رئيس لجنة التدقيق وعضو لجنة الترشيحات والمكافآت. يشغل السيد/ الجلال منصب مدير عام شركة الجلال العقارية. حاصل على شهادة بكالوريوس في الآداب من جامعة الإسكندرية.

# السيد أيمن عبد اللطيف الشايح

## عضو غير تنفيذي

لدى السيد/ أيمن عبد اللطيف الشايح خبرة تفوق 40 عام في التجارة العامة، التأمين والقطاع المالي. يشغل السيد/ الشايح حالياً منصب عضو لجنة الترشيحات والمكافآت في شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. يشغل السيد/ الشايح عدة مناصب أبرزها رئيس مجلس إدارة الشركة الأهلية للتأمين، وعضو مجلس إدارة في شركة المباني ش.م.ك.ع. وفي شركة الشايح الدولية القابضة. حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة الميكانيكية من جامعة الكويت.

# السيد فهد يعقوب الجوعان

## عضو مستقل

يمتلك السيد/ فهد يعقوب الجوعان خبرة تفوق 30 عام في القطاع التجاري والصناعي والمالي. يشغل السيد/ الجوعان حالياً منصب رئيس لجنة إدارة المخاطر، وعضو لجنة التدقيق في شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. يشغل السيد/ الجوعان منصب المدير العام في شركة المجموعة الكويتية للمشاريع، وعضو مجلس الإدارة في شركة الدرة للخدمات البترولية. حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة إيسترن واشنطن الأمريكية.

# السيد عادل محمد الغنام

## عضو مستقل

لدى السيد / عادل محمد الغنام خبرة تفوق 30 عاما في القطاع التجاري، والمالي والتأمين. يشغل السيد/ الغنام حالياً منصب عضو لجنة إدارة المخاطر ولجنة الترشيحات والمكافآت في شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. يشغل السيد/ الغنام منصب عضو مجلس إدارة في الشركة الأهلية للتأمين وشركة مجموعة كابيكو القابضة. يشغل السيد/ الغنام مناصب إدارية في عدد من الشركات وهي شركة عبد العزيز احمد الغنام واخوانه ، وشركة مجموعة كابيكو القابضة وشركاتها التابعة (من أبرزها مستشفى رويال حياة، والشركة الكويتية لاستيراد قطع غيار السيارات، والشركة الأهلية لقطع غيار السيارات وغيرها). حاصل على درجة جامعية في إدارة الأعمال من الولايات المتحدة الأمريكية.

# السيد عمران حبيب حيات

## عضو غير تنفيذي

لدى السيد/ عمران حبيب حيات خبرة تفوق 30 عاما في القطاع العقاري والنفطي. يشغل السيد/ حيات حالياً منصب عضو لجنة إدارة المخاطر في شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. يشغل السيد/ حيات المناصب التالية: الرئيس التنفيذي لشركة المهن القابضة (ذ.م.م). وعضو مجلس الإدارة لشركة المطور الإقليمي العقارية (ش.م.ك.م.) ورئيس مجلس إدارة شركة دار اس اس اتش إنترناشيونال كنسولتنس (ش.م.ب.م.). السيد/ حيات عضو بالمجلس الاستشاري الصناعي التابع للكلية الأسترالية في الكويت، وعضو في المبادرة الأكاديمية العقارية التابعة لجامعة هارفارد، وعضو في جمعية المهندسين الكويتية. حاصل على بكالوريوس العلوم في الهندسة المعمارية من جامعة ميامي وماجستير العلوم في إدارة المشاريع والتمويل من جامعة نورث ايسترن في بوسطن. أكمل برنامج التطوير الإداري المتقدم في العقارات – مكتب التعليم التنفيذي، جامعة هارفارد.

# السيد فهد سليمان الدلاي

## عضو غير تنفيذي

لدى السيد/ فهد سليمان الدلاي خبرة تصل إلى 18 عام في القطاع المالي والاستشاري والنفطي. يشغل السيد/ الدلاي منصب عضو لجنة التدقيق في شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. يشغل السيد/ الدلاي منصب المدير الإداري في شركة كورنرستون للاستشارات المالية والإدارية، وعضو مجلس إدارة شركة الملا العالمية للتمويل (الكويت). حاصل على درجة جامعية في الهندسة الكهربائية من جامعة ولاية ميشيغان، ودرجة الماجستير في التمويل والمحاسبة من جامعة بنسلفانيا.

# السيد محمد سعد السعد

## عضو غير تنفيذي

لدى السيد/ محمد سعد السعد خبرة تصل إلى 21 عاماً في القطاع المالي والتجاري. يشغل السيد/ السعد حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة كيفان القابضة، ومنصب عضو مجلس إدارة في شركة مجموعة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية وفي شركة كويت بيلارز القابضة (ش.م.ك. مقفلة). حاصل على درجة جامعية في التمويل والمنشآت المالية من جامعة الكويت.

شكراً لكم  
المركز  
MARKAZ





المركز  
MARKAZ

Kuwait Financial Centre “Markaz”  
BoDs Candidates Bio  
2026

# Mr. Diraar Yusuf Alghanim

## Non-Executive Member

Mr. Diraar Yusuf Alghanim has an extensive professional career in the financial services industry, asset management, insurance, and various commercial and industrial institutions in the Middle East and internationally.

He currently serves as the Chairman of the Board of Kuwait Financial Centre (Markaz) and Chairman of the Nomination and Remuneration Committee.

He is also a Board Member and Managing Director of Alghanim International w.l.l. and a Partner and Manager at Jashanmal & Partners.

He was the founding Chairman of the Investment Companies Union (2004–2009) and remains active in public-benefit organizations locally and globally.

He holds a degree in Economics and Accounting from the University of Glasgow.

# Mr. Faisal Abdulaziz Al-Jallal

## Independent Member

Mr. Faisal Abdulaziz Al-Jallal has over 40 years of experience in the real estate and financial sectors.

He is currently the Vice Chairman of Markaz, Chairman of the Audit Committee, and a member of the Nomination and Remuneration Committee.

He also serves as General Manager of Al-Jallal Real Estate.

He holds a bachelor of arts from the University of Alexandria.

# Mr. Ayman Abdullatif Alshaya

## Non-Executive Member

Mr. Ayman Abdullatif Alshaya has more than 40 years of experience in general trading, insurance, and the financial sector.

He serves as a member of the Nomination and Remuneration Committee at Markaz.

His positions include Chairman of Al-Ahleia Insurance Company, Board Member at Mabanee Co. and Al-Shaya International Holding.

He holds a bachelor's degree in Mechanical Engineering from Kuwait University.

# Mr. Fahed Yaqoub Al-Jouan

## Independent Member

Mr. Fahed Yaqoub Al-Jouan has more than 30 years of experience in the commercial, industrial, and financial sectors.

He currently serves as Chairman of the Risk Management Committee and a member of the Audit Committee at Markaz.

He is the General Manager of Kuwait Projects Group and a Board Member at Al-Durra Petroleum Services.

He holds a bachelor's degree in Business Administration from Eastern Washington University, USA.

# Mr. Adel Mohammed Alghannam

## Independent Member

Mr. Adel Mohammed Alghannam has more than 30 years of experience in commercial, financial, and insurance sectors.

He is a member of the Risk Management Committee and the Nomination and Remuneration Committee at Markaz.

He serves as a Board Member at Al-Ahleia Insurance Company and Kapico Group Holding.

He has managerial positions in several companies, among them Abdulaziz Ahmed Alghannam & Brothers Co, and Kapico Group Holding and several of its subsidiaries (Royal Hayat Hospital, Kuwait Co for Spare Parts, National Company for Spare Parts and many others) .

He holds a degree in Business Administration from the USA

# Mr. Omran Habib Hayat

## Non-Executive Member

Mr. Omran Habib Hayat has more than 30 years of experience in the real estate and oil sectors.

He is a member of the Risk Management Committee at Markaz.

He is the CEO of Al-Mehan Holding, Board Member at Al-Mutawir Real Estate Company, and Chairman of Dar SSH International Engineering Consultants Company.

He is also a member of the Industrial Advisory Council of the Australian College of Kuwait, the Harvard Real Estate Academic Initiative, and the Kuwait Society of Engineers.

He holds a BSc in Architecture from the University of Miami, an MSc in Project Management and Finance from Northeastern University and has completed Harvard's Advanced Real Estate Management Program.

# Mr. Fahad Sulaiman Aldalali

## Non-Executive Member

Mr. Fahad Sulaiman Aldalali has around 18 years of experience in the financial, consulting, and oil sectors.

He serves as a member of the Audit Committee at Markaz.

He is the Managing Director of Cornerstone Consulting and a Board Member at Al-Mulla International Finance.

He holds a degree in Electrical Engineering from Michigan State University and a master's degree in Finance and Accounting from the University of Pennsylvania.

# Mr. Mohammed Saad Al-Saad

## Non-Executive Member

Mr. Mohammed Saad Al-Saad has approximately 21 years of experience in the financial and commercial sectors.

He is currently the CEO of Keifan Holding and a Board Member at Gulf Cables & Electrical Industries and Kuwait Pillars Holding (KSC Closed).

He holds a degree in Finance and Financial Institutions from Kuwait University.

Thank you.

المركز  
MARKAZ

